

致：中環統一碼頭道三十八號三字樓海 政府大樓（303 室 - 海員發證組）海事處處長

To: The Director, Marine Department, Seafarers' Certification Section, Room 303, 3/F., Harbour Building,
38, Pier Road, Hong Kong.

覆核考試結果申請表
Request for review of examination result

申請人資料:

Particulars of applicant:

英文姓名(姓氏先行) Name in English (Surname First) _____	中文姓名 Name in Chinese _____
香港身分證／護照號碼 H.K.I.D./Passport No. _____	日間聯絡電話 Daytime Tel. No. _____
地 址 Address _____	
所參加的考試日期和時間: Date and time of examination taken: _____	
考試的類別及級別: Type and grade of examination: _____	
申請覆核考試結果的原因: Reason(s) for application for review of examination result: _____	

本人謹此聲明,就本人所知所信,上述所填報的資料均屬正確無訛。

I hereby declare that the above particulars are correct and true to the best of my knowledge and belief.

申請人(簽署)

Applicant (Signature) _____

日期

Date _____

注意 Notes :-

1. 覆核考試結果的指明費用為 HK\$1,255 並需於申請時一同繳交。
The specified fee for review of the examination result is HK\$1,255 which is required to be submitted together with the application.
2. 任何考生如在任何考試不合格,並因該考試成績而感到受屈,可在獲通知其成績後 30 天內,以書面要求處長覆核該成績。
Any candidate who has failed an examination and is aggrieved by the result of the examination may within 30 days of being informed of his result, request in writing the Director to review the result.
3. 處長在接獲要求後,須覆核該要求所關乎的考試成績,並在切實可行的範圍內盡快將其決定通知該考生。
Upon receipt of a request, the Director shall review the examination result to which the request relates and notify the candidate of his decision as soon as practicable.
4. 如處長在覆核考試成績後,決定有關考生應視為已通過該考試,繳付的費用須退還予該考生。
If upon review of the examination result the Director decides that the candidate should be considered to have passed the examination, the fee paid shall be refunded to the candidate.